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Kérdé s
(Írásbeli válasz kérése)

Dr. Szili Katalin asszonyna k
az Országgyű lés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §. alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányának 27 . §-a alapján bejelentem,

hogy kérdést kívánok feltenni

Dr. Veres János miniszter úrnak

"Elkészült-e a Bábolna Ménesbirtok Kft. stratégiája és mi lesz a sorsa a bábolnai

földeknek?" címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Bábolna Ménesbirtok Kft. ügyében szeretném Miniszter Úr tájékoztatását kérni .

Az Országgyű lés Költségvetési, Pénzügyi és Számvev őszéki Bizottsága 2008 . június 3-i ülésén

Keller László a Pénzügyminisztérium képviseletében felszólalva - többek között arról beszélt

-, hogy zajlik a Bábolna Ménesbirtok Kft . stratégiájának elkészítése . Tátrai Miklós, az MNV

Zrt. vezérigazgatója is hasonlóképpen nyilatkozott az Országgy űlés Mezőgazdasági

Bizottságának 2008 . május 27-i ülésén. Mindketten a stabil működés egyik feltételeként

határozták meg ezt a készülő stratégiát. A nyilatkozatokból az olvasható ki, hogy ez év

júniusában el kellett volna készülni a stratégiának .

Érkezett: 2008 JúL 0 4.



Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, hogy a Ménesbirtok kinevezett vezet ője elkészítette-e ezt

a stratégiát? Kérem Miniszter Urat, hogy amennyiben elkészült, szíveskedjék azt számomr a

eljuttatni.

Tisztelt Miniszter Úr! Az MNV Zrt. döntése alapján a Bábolna Zrt. mezőgazdasági

földterületeit a Bábolna Ménesbirtok Kft. ez év végéig kapta hasznosításra, művelésre. Az

ehhez szükséges pénzügyi feltételek is erre az időszakra biztosítottak.

Ezúton szeretném Miniszter Úr tájékoztatását kérni arról, hogy a mi lesz a jövő évtől ezen

földterületek sorsa?

G y ő r, 2008 . július 4 .

Tisztelettel

dr. Medgyasszay László
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